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Referat FAU møte nr 1 for Austbø Skole – skoleåret 2023/2024 

 
● Dag: Tirsdag 3. oktober 2023 
● Tid: 18:00 til 19:30 
● Sted:  Austbø skole, personalrommet 

 

Sak 
nr. 

Sak Ansvarlig 

1 Konstituering av FAU-leder og sekretær 
Leder fra sist skoleår fortsetter: navn? 
Sekretær: Ann-Christin Johnsen 
 
FAU-leder er også med i SU.  

Rektor/Alle 

2 Dato for kommende FAU-møter 
 
Neste FAU-møte vil være 28. november, kl 1800-1930 
Det vil bli to møter ila vår halvåret også. 

Rektor/Leder
/Sekretær 

3 Rektor gir info om skoleåret så langt: 

• Oppstart: generelt god oppstart, på alle trinn. 

• Personale: Mange nye personalfjes på Austbø siden 2017. Flere har gått over i 
pensjonens rekker og noen har flyttet. De nye har glidd gått inn. 

• Symbolfri vurdering: Vi jobber med å videreutvikle vurderingspraksis. Det vil si 
at det skal gis underveis- og fremovermeldinger på hvordan eleven kan utvikle 
produktet. Skolen jobber derfor med suksesskriterier(kompetansemål), 
underveis-vurderinger og fremover-meldinger. Ikke enda mulig å si noe om 
karakterfri/symbolfri vurdering vil gi utslag i bedre presentasjon hos elevene. 
Opplever likevel stressreduksjon blant elevene, når karakter og symbol er tatt 
bort.  
Rektor vil gjerne ha innspill fra FAU ved nest møte om hvordan elevene 
opplever dette – hva blir fortalt hjemme? 

• Nytt aksjonspunkt: 1) Foreldre etterspør innsikt i ukentlige suksesskriterier for 
flere/samtlige fag. Rektor undersøker.  
 

• Karakterfri vurdering i orden/adferd 2024- :Udir har valgt ut noen få skoler til å 
delta i prosjekt hvor man ikke gir karakter for orden og oppførsel. I Stavanger 
er Tastarustå, Kristianlyst og Austbø valgt ut. Dette prosjektet skal gå 3 år 
fremover. I stedet for karakter, vil det bli skrevet inn en kode, som betyr at 
skolen har vært del av et forsøk. For at dette skal bli en suksess fordres mer 
dialog med elevene. Det vil ikke lenger gis anmerkninger, men elevene vil 
motta muntlig varsel, og hvis ikke bedring vil foresatte involveres.  Norge er 
eneste land som har et system hvor man starter på topp, og kun kan jobbe seg 
nedover, ikke oppover.  Man vil nå forsøke å se om det å få en karakter i orden 
og oppførsel egentlig har noe å si. Det å snakke sammen er nøkkelen, dette er 
et dialogbasert forsøk. 

• Nytt aksjonspunkt: 2) Runde rundt bordet ved neste FAU-møte: hvordan 
opplever elevene dette at anmerkninger og karakter i orden og oppførsel 
bortfaller? 
 

• Kartlegginger/prøver: nasjonale prøver på 8. Trinn forteller noe om ferdigheter 
etter barneskolen. Nasjonal prøve i lesing 8. trinn sammenlignes med nasjonal 
prlve i lesin 10. trinn, hvor man ser etter progresjon.  Dersom elever er i gul 
eller rød sone skal dette fanges opp og gjøres noe med. 
 

 

• Leirskole: Ny avtale om hviletid i arbeidstiden fører til at man må øke 
bemanningen under leirskolene. Dvs 1 voksenperson til kreves. Årets 9. Trinn 
skal til Lysebotn. Dialog rundt mobilbruk på tur – dette skal tas opp og 
vurderes på grunnlag av erfaringer fra foregående leirskoler. Eventuelt tillate at 
elevene har med, men kun tillate selve bruken av disse på gitte tidspunkt. I fjor 
var det ikke lov å ha med, men mange elever (og foresatte) trosset dette. 

Rektor 
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• Skoleruten 23/24: 16. Og 17. november er planleggingsdager. Da skal 
personalet på studiereise til Haag.  
 

 

• M.m.  
o Spm rundt koordinering blant lærerne gjeldende 

innleveringer/prosjekter sammenfallende i tid. Rektor informerte om at 
det er satt av en del tid som er tiltenkt samarbeid: Fellestid for alle 
lærere tirsdag ettermiddag, fellestid trinnvis torsdag morgen, i tillegg til 
fellestid for norsk og engelsk. 
 

o Skolemat: Kan se ut som om skolematordningen ikke vil fortsette slik 
den er i dag. Mulig Høyre vil endre dagens ordning slik at midlene ikke 
lenger er øremerket. Austbø ønsker å beholde en form for skolemat, 
men ikke vurdert enda hvordan. 

 

4 Årshjul FAU 
Neste møte: resultat fra nasjonale prøver gjennomgås + status for aksjonspunkter fra 
dette møtet 
På nyåret: resultat av elevundersøkelsen gjennomgås + status for aksjonspunkter 
 
 

Rektor 

5 Annet: 
- Fagdag IOGT, «Sterk og klar». Kort referert til innhold fra denne fagdagen hvor 

bl.a. politi, Uteseksjon, Barnevakten og en avholdsorganisasjon var til stede. 
Det er stemning blant FAU for å få til foredrag for foreldre om bl.a. rus og 
voldskriminalitet, mobbing osv. Også uttalt ønske om at dette er tema som blir 
satt fokus på overfor elevene, i form at besøk/foredrag fra nevnte instanser og 
evt. Narkoman/en som selv har utøvd vold og fått eget liv ødelagt – til skrekk 
og advarsel. Flere av FAU-representantene husker godt selv at dette ble gjort 
da vi var ungdomsskoleelever – det gjorde inntrykk og kan bidra til forebygging 
og opplysning.  

- Nytt aksjonspunkt: 3) Espen Svendsen vil undersøke tilbud fra KFU – de har 
flere foredrag for foreldre. Bl.a. har Viking Fotball og Lions samarbeide om 
foredrag om utenforskap blant unge.  

- Nytt aksjonspunkt: 4) Rektor vil undersøke hva som er tilgjengelig for 
elevene og hva skolen ønsker å fokusere på. Bl.a. rus og vold i nære 
relasjoner, men også mobbing er evigaktuelt. Rektor nevner bl.a. Silje Marie 
Sandnes og «Sommerfugl-effekten». 

- Mobilbruk i skolen: de fleste klasser har innført mobilhotell i skoletiden. Noen 
klasser trenger ikke å levere inn mobil (10. Trinn) fordi de overholder regelen 
om å ikke bruke mobilen i timene. Elever forteller selv at flere har med gamle 
mobiler som de leverer inn, i stedet for den de har i bruk. Noen elever får 
beholde mobilen, som trygghet, og ellers er det lov å ha mobil ved behov, 
f.eks. om en skal bli hentet til tannlegetime. Rektor informerer om at de ikke 
har opplevd problematikk rundt uønsket bilde- eller videotaking under timene 
eller i garderobene tilknyttet gym.  
 

- Bydels-FAU: tidligere var det Bydels-FAU for alle skoler i Hundvåg 
kommunedel. Dette har ikke startet opp igjen etter Covid-19. Espen Svendsen 
har tidligere vært involvert her, og vil gjøre et fremstøt.  

- Nytt aksjonspunkt: 5) Espen tar initiativ til å få gang på Bydels-FAU igjen.  
- Skriv om hospitering: Reaksjon på ordsky hvor kun profesjoner som Lege, 

Ingeniør og Psykolog er uthevet. Med unntak av Sjåfør (i svært liten font) er 
det ingen yrkesfag nevnt en gang. Sender feil signaler. Rektor informerer om 
god veiledning når det gjelder valg av studieretning for vgs. Skolen skal veilede 
ungdommene til å gjøre smarte valg. Det er ikke alltid samsvar mellom 
foreldrenes ambisjoner og elevenes evner/ambisjoner.  

- Nytt aksjonspunkt: 6) Rektor vil revidere skriv ang. Hospitering. Enig i uheldig 
bruk av ordsky. 

Alle 

10 Neste FAU-møte vil være 28. november, kl 1800-1930 
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